
  

 

 

 

无购物系列 纯玩品质游 | 全程入住 4 星级酒店 | 中文导游讲解 

河内超级大世界- 是一个融合了威尼斯风情和韩国街区等特色的综合性旅游目的地 

船遊下龙湾- 被誉为“海上桂林” 是联合国教科文组织世界遗产。 

特色餐：越南料理，海鲜料理 

 

 

5 天 4 晚 河内和下龙湾精选之旅 

（河内/下龙湾/宁平） 
VN5HAH 行程从 2025 年 8 月起适用 

 
第一天 吉隆坡-河内-下龙湾（机上用餐/晚餐） 酒店：松萝酒店或同级 

集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续后准备飞往河内。抵达后乘车前往河内超级大世界，是一座集购物、美

食、娱乐、打卡、亲子休闲于一体的大型文旅综合体。园区整体建筑采用欧式小镇风格，色彩缤纷、街景浪漫，

白天适合漫步拍照。接着，前往下龙湾夜市，是当地最热闹的夜市之一，汇聚了丰富多样的美食摊位和特色手

工艺品。这里不仅能品尝到地道的海鲜小吃，还能购买各种纪念品和地方特色商品。 



   
河内 下龙湾 河内超级大世界 

 

第二天 下龙湾-河内（早/午/晚餐） 酒店：A25 豪华酒店或同级 

早餐后，前往船遊下龙湾是位于越南东北部，被广宁省下龙市和海防市葛海县所夹的一片面积为 1,553 平方千米

的水域，是联合国教科文组织世界遗产，也是越南广宁省的热门旅游目的地。您可欣赏海上奇岩怪石与碧海蓝

天交织而成的壮丽景色。下龙湾被誉为“海上桂林” ，拥有上千座形态各异的石灰岩岛屿，犹如一幅水墨画卷。您

将亲访著名景点如狗头岩、香炉石、斗鸡石，以及探秘瑰丽的天宫洞与神秘的藏木洞，感受大自然的鬼斧神工。 

 

   
船遊下龙湾 香炉石 斗鸡石 

 

  
天宫洞 藏木洞 

 

第三天 河内-宁平-河内（早/午/晚餐） 酒店：A25 豪华酒店或同级 

早餐后，前往参观碧洞庙，是一座依山而建的古老佛寺。整座庙宇分为下庙、中庙与上庙三层，巧妙地嵌入石

灰岩山体之中，展现越南传统建筑与自然景观的完美融合。登上庙顶，可远眺田野与群山交织的宁平风光。接

着，前往船游宁平三谷洞是位于宁平省花闾县宁海社文林村，是一处以自然山水著称的生态景点。“三谷”意指三

段水上洞谷，需搭乘小船缓缓前行，整个行程约两小时。第一谷是最宽广、风景最优美的一段，全长约 127 米，

两岸峰林环绕，水道宁静清幽。第二谷与第三谷虽略短，但同样岩洞奇美、景色如画。一路行舟仿佛穿梭山水

画境，令人心旷神怡。 



   
船游宁平三谷洞 碧洞庙 

 

第四天 河内（早） 酒店：A25 豪华酒店或同级 

早餐后，享受悠闲时光，自由探索河内这座充满历史与人文气息的城市。您可以自行探索河内老街风情，悠闲

漫步于城市街巷，品尝地道街头小吃、走进咖啡馆感受法式风情，或逛逛本地手工艺市集，体验河内独特的城

市节奏与在地魅力。 

  

第五天 河内-吉隆坡（早/机上用餐） 

早餐后，前往游览西湖是河内最大的湖泊，湖光山色迷人，湖畔咖啡馆林立是市民与游客休闲的热门之地。河

内大教堂又称圣若瑟主教座堂，是河内的地标建筑之一，法式哥德式风格，被誉为“越南小巴黎”的缩影。依据约

定时间前往机场返回吉隆坡。 

 

 
备注： 

行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项：在公司无法控制的情况下行程可能更改。 

指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。 

若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。 

  



5D4N CLASSIC VIETNAM HANOI + HALONG BAY 

Hanoi/ Halong Bay/ Ninh Binh 

VN5HAH | Itinerary valid from Aug 2025 
 

Day 1: KUALA LUMPUR – HANOI – HALONG BAY (MOB/D) Hotel: Song Loc Hotel or similar 

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Hanoi. Upon arrival, transfer to Mega Grand World Hanoi, a 

large-scale cultural and tourism complex that combines shopping, dining, entertainment, photo spots, and family-friendly 

leisure activities. The entire park is designed in a colourful European-style town theme, with charming street scenes perfect for 

strolling and taking photos during the day. Next, embark to Ha Long Night Market is one of the bustling night markets in the 

area. The market is packed with a wide variety of local street food and unique handmade crafts. 

 

Day 2: HALONG BAY – HANOI (B/L/D) Hotel: A25 Luxury Hotel or similar 

After breakfast, embark into cruise to visit Ha Long Bay, located in northeastern Vietnam between Ha Long City (Quang Ninh 

Province) and Cat Hai District (Hai Phong). Covering an area of 1,553 km², this UNESCO World Heritage Site is one of Vietnam’s 

top natural attractions. Admire the stunning seascape of emerald waters and dramatic limestone islands- often referred to as 

the “Ha Long Bay is the Guilin of the sea.” The bay features thousands of uniquely shaped karst formations, resembling an ink 

painting floating on the water. The cruise includes visits to iconic landmarks such as Dog Rock, Incense Burner, and Fighting 

Cocks Rock. You’ll also visit the magnificent Paradise Cave and the mysterious Dau Go Grotto, marveling at nature’s 

extraordinary artistry. 

 
Day 3: HANOI – NINH BINH – HANOI (B/L/D) Hotel: A25 Luxury Hotel or similar 

After breakfast, proceed to visit Bich Dong Pagoda, an ancient temple built into the limestone mountainside. The complex 

consists of three levels- lower, middle, and upper pagodas- seamlessly blending with the natural rock formations. Next, embark 

to boat tour of Tam Coc (Three Caves), located in Van Lam Village, Ninh Hai Commune, Hoa Lu District, Ninh Binh Province. 

Known for its stunning natural landscapes, Tam Coc is a tranquil ecotourism site where visitors visit three scenic water caves by 

small boat. The entire journey takes around two hours. The first cave is the longest and most picturesque, stretching 127 meters 

and surrounded by lush karst mountains and peaceful waters. The second and third caves are shorter but equally beautiful, 

with impressive rock formations and serene views.  

 
Day 4: HANOI (B) Hotel: A25 Luxury Hotel or similar 

After breakfast, enjoy a leisurely day exploring Hanoi -a city rich in history and cultural charm. You may wander through the 

atmospheric old quarter, stroll leisurely through the city streets, taste authentic street food, relax in a cozy café with a touch of 

French flair, or browse local artisan markets to experience the unique rhythm and local charm of Hanoi. 

 

Day 5: HANOI – KUALA LUMPUR (B/MOB) 

After breakfast, proceed to visit West Lake, the largest lake in Hanoi, known for its tranquil beauty and scenic views. The lake 

is lined with charming cafes and is a popular spot for both locals and tourists to relax. Next, visit St. Joseph’s Cathedral, also 

known as Hanoi Cathedral, an iconic landmark of the city. Built in French Gothic style, it reflects the charm of “Little Pari s of 

Vietnam” in the heart of Hanoi. Later, transfer to Hanoi International Airport for check-in and flight back to Kuala Lumpur. 

 

Remarks.   

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.    

Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control.   

Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged.   

Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions. 


